

**TUNG WAH NEWS** 

總機 General Hotline:2859 7500

編輯室電話 Editorial Hotline:2859 7860

網頁 Website:www.tungwah.org.hk 捐款熱線 Donation Hotline:1878 333 地址 Address:香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong 出版 Publisher:東華三院企業傳訊處 TWGHs Corporate Communications Branch

**ECONOMY** 

大城小聚



## 東華三院學生大使計劃2018參訪團 「鑒往知來 — 可持續發展:溫哥華」

為了充分實踐「全人教育」的理念,本院自2015年起推出東華三院學生大使計劃,為學生締造認識不同文化的 機會,協助學生建立更多元和立體的世界觀,並培養他們的領導力、組織力和社交技巧。

今年的參訪團於10月9至17日到訪溫哥華,由主席兼名譽校監王賢誌先生率領28名來自本院屬下18所中學的學生 大使,以「鑒往知來一可持續發展:溫哥華」為主題與當地華人、政要及傳媒等見面,讓學生大使認識當地社、 政、經及自然生態保育的狀況,並探討華人在加拿大的歷史文化及生活狀況,亦傳揚東華三院的慈善精神。

## TWGHs Student Ambassador Exchange Programme 2018 "From Past to Future — Sustainable Development: Vancouver"

Holding fast to the mission of "all-round education", TWGHs Student Ambassador Exchange Programme was first introduced in 2015, giving TWGHs students the opportunities to learn different cultures, develop a diverse and multi-dimensional vison of the world and hone their leadership, organisational and interpersonal skills.

Led by Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Honorary Supervisor, 28 Student Ambassadors from TWGHs' 18 secondary schools flew to Vancouver for the TWGHs Student Ambassador Tour from 9 to 17 October 2018. Under the theme entitled "From Past to Future — Sustainable Development: Vancouver", students met with local Chinese and people from different fields such as politics and media, to get to know Vancouver's situation of society, politics, economics and natural ecology conservation, to delve into the historic culture and living situation of Chinese in Canada and to promote the philanthropic spirit of TWGHs.

學生大使與中國駐溫哥 華總領事佟曉玲女士交 流·獲益良多。 Student Ambassadors learnt a lot from a brief conversation with Ms. TONG Xiaoling (right 1), Consul General of the Consulate-General of the People's Republic of China in Vancouver.

Paper from consible sor

FSC FSC" C126259





訪及認識海外華人的歷史。

Students Ambassadors and Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Honorary Supervisor, visited Chinatown to gain knowledge about the history of overseas Chinese.

學生大使參觀新時代電視台,認識當地的媒體及創意工業, 並與主席兼名譽校監王賢誌先生(右五)一同參與節目訪問

Student Ambassadors visited Fairchild TV and participated in an interview programme with Mr. Vinci WONG (right 5), the Chairman cum Honorary Supervisor, while getting to know the local media and creative industry.



心聆聽導賞員講解卑詩省的立法制 Student Ambassadors visited British Columbia Parliament Building in Victoria and paid attention to the tour guide's introduction of the legislative system and the culture of the council.

學生大使參觀卑詩省議會大樓,專



學生大使參觀南瓜田及三文魚回流產卵情況,以 深入了解溫哥華的自然生態。

Student Ambassadors visited pumpkin field and watched the salmon runs to gain an in-depth understanding of the natural habitat of Vancouver.





TWGHs Student Ambassadors Education Tour to Vancouver

東紅院

9 Oct - 17 Oct 2018



Tung\_Wah\_Group



東華三院網站 TWGHs Website